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El Govern diu que ´no és convenient tècnicament´ soterrar tota la MAT
El conseller d'Economia
va respondre així a una pregunta plantejada pel grup de CiU al Parlament

BARCELONA | ACN/DDG
El conseller d'Economia i Finances, Antoni Castells, va justificar ahir per raons
tècniques, en el si del Ple del Parlament, la decisió de no soterrar la línia elèctrica de
Molt Alta Tensió (MAT). "Els tècnics diuen que la MAT de Sentmenat a Santa
Llogaia no es pot fer en el termini apropiat i que no és convenient tècnicament
soterrar-la tota", va explicar.
Castells va defensar també l'actitud del Govern en relació amb aquesta qüestió, ja
que segons va assegurar no ha amagat "el cap sota l'ala" en cap moment, i va reiterar
la seva voluntat d'estudiar "totes les alternatives" sempre que aquestes siguin
"viables" i que es puguin fer "en el termini apropiat".
El conseller Castells va contestar així a la pregunta del Grup Parlamentari de
Convergència i Unió feta per la diputada gironina Maria Dolors Rovirola, que va
defensar la coherència del seu grup parlamentari en relació amb aquesta qüestió.
En aquest sentit, i tenint en compte que una bona colla d'alcaldes del partit formen
part de l'Associació de Municipis Afectats pel pas de la línia de 400kV (Ammat),
Rovirola va assegurar que des de CiU "sempre" s'ha defensat la MAT, però va
expressar la seva voluntat de "reduir-ne l'impacte ambiental".


